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[ SPANISH TEXT – TEXTE ESPAGNOL ] 

 
 

[TRANSLATION – TRADUCTION] 

The Government of the Kingdom of Spain has examined the unilateral declaration with re-
spect to article 8, paragraph 1, made by Singapore upon acceding to the International Convention 
Against the Taking of Hostages of 17 December 1979. The Government of the Kingdom of Spain 
considers that the said declaration constitutes a reservation incompatible with the object and pur-
pose of the 1979 Convention, insofar as it is difficult to determine precisely the extent to which 
Singapore accepts the obligations set out in article 8, paragraph 1. The said reservation affects fun-
damental obligations resulting from the Convention, the performance of which is necessary for the 
realization of the object of the Convention. 

The Government of the Kingdom of Spain therefore objects to the reservation formulated by 
Singapore to article 8, paragraph 1, of the 1979 Convention. This objection shall not prevent the 
entry into force of the Convention between the Kingdom of Spain and Singapore. 
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[TRANSLATION – TRADUCTION] 

Le Gouvernement du Royaume d’Espagne a examiné la déclaration unilatérale relative à 
l’article 8.1 faite par Singapour lors de son adhésion à la Convention internationale contre la prise 
d’otages du 17 décembre 1979. Le Gouvernement du Royaume d’Espagne considère que ladite dé-
claration constitue une réserve incompatible avec l’objet et le but de la Convention de 1979, car il 
est difficile de déterminer dans quelle mesure Singapour accepte les obligations imposées par 
l’article 8.1. Cette réserve porte atteinte à des obligations découlant de la Convention qui sont es-
sentielles et dont le respect est nécessaire à la réalisation de l’objet de celle-ci. 

En conséquence, le Gouvernement du Royaume d’Espagne fait objection à la réserve de 
Singapour concernant l’article 8.1 de la Convention de 1979. Cette objection n’empêche pas 
l’entrée en vigueur de la Convention entre le Royaume d’Espagne et Singapour. 
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